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OČKOVANÍ ČOSKORO SPÔSOBIA KOLAPS
NÁŠHO ZDRAVOTNÉHO SYSTÉMU, varuje
renomovaný virológ
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Jeden z najtalentovanejších tvorcov vakcín na svete varoval, že nadchádzajúci nápor zranení a úmrtí
spôsobených očkovaním proti Covid-19 bude taký veľký, že totálny kolaps zdravotného systému je
nevyhnutný.

Dr. Geert Vanden Bossche, ktorý v minulosti pracoval ako hlavný programový manažér v Globálnej
aliancii pre vakcíny a imunizáciu (GAVI), varoval poslucháčov v „Posolstve Rakúsku“ ohľadne
posledných lockdownov. Podľa neho, skutočný boj za zdravie je nedať sa zaočkovať.

Minulý rok, ako si možno spomínate, Vanden Bossche verejne vyhlásil, že pokus o očkovanie ľudí
uprostred „pandémie“ je tou najhoršou vecou, ktorú môžete urobiť. Teda, ak je zastavenie šírenia
infekcie skutočne vaším cieľom.

„Musíme im pomôcť, ako len môžeme, pretože v mnohých prípadoch budú potrebovať rozsiahlu
liečbu,“ povedal Vanden Bossche o „plne zaočkovaných“, ktorí netušia, čo sa s nimi čoskoro stane.

Ďalej varoval, že počet plne zaočkovaných ľudí, ktorí si vyžadujú hospitalizáciu, momentálne neustále
narastá, pričom koniec je v nedohľadne.

„Toto nevyhnutne povedie – a ja nie som zvestovateľ súdnych dní – ale nevyhnutne to povedie ku
kolapsu nášho zdravotného systému. Nemôže to byť inak.“

Na druhej strane, neočkovaní ľudia sa nemajú čoho obávať. Ako uviedol:

„Stále viac a viac ľudí je prirodzene vystavených vírusu, čím získavajú tréning vrodeného imunitného
systému. To znamená, že stále viac a viac neočkovaných ľudí je chránených.“

 

 

Covidové „vakcíny“ v skutočnosti potláčajú vrodenú imunitu,
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takže telo je potom náchylnejšie na rôzne choroby
Na rozdiel od toho, čo sa všeobecne tvrdí, vstrekovanie týchto jedov do ľudského tela neprispieva k
posilňovaniu imunity. V skutočnosti vakcíny potláčajú vrodenú imunitu, ktorá je potrebná na
všeobecnú ochranu pred chorobami.

„Umelé chemické koktaily, v tomto prípade experimentálnej povahy, nedokážu nahradiť vrodenú
imunitu a ani neprispievajú k takzvanej kolektívnej imunite,“ zdôraznil Vanden Bossche.

„S ohľadom na túto skutočnosť je obzvlášť hrozné podávať vakcíny deťom, pretože ich vrodená
imunita môže byť ľahko potlačená vakcinačnými protilátkami,“ varoval Vanden Bossche.

„Protilátky u detí sú také mladé a také nezrelé, že ich môžu ľahko prekonať vakcinačné
protilátky,“ dodal.

Toto v skutočnosti platí pre všetky vakcíny, pretože súperia s vrodenou imunitou a zvyčajne ju
porážajú, takže človek je počas života náchylný na autoimunitné poruchy a iné problémy.

Skutočnosť, že zdravé deti majú v podstate nula-percentné riziko úmrtia na Covid-19 a dokonca sa
u nich často neprejavia ani len príznaky infekcie, je ich očkovanie o to hanebnejšie.

Koľko očkovaných detí teraz bude trpieť celoživotnými zdravotnými problémami kvôli tomu, že boli
zaočkované?

Podľa Vandena Bosscheho je očkovanie detí týmito biologickými látkami „absolútne neprípustné!“.

„Nesmieme očkovať naše deti týmito vakcínami,“ hovorí.

Dospelí sú týmito vakcínami poškodzovaní podobne, nakoľko rovnako potláčajú ich vrodenú imunitu.
V závislosti od veku osoby a jej existujúceho zdravotného stavu môže zaočkovanie znamenať
rozsudok smrti, aj keď sa tak nestane okamžite.

A čo „posilňovacie“ dávky?
Vanden Bossche označil tento koncept počas nedávnej prezentácie za „absolútne šialený“ a ďalej ho
nazval „nebezpečným nezmyslom, ktorý by sa nemal robiť!“.

„Tí, ktorí neboli zaočkovaní, by takto mali zostať za každú cenu,“ povedal Vanden Bossche.

Je viac než pravdepodobné, že už majú imunitu voči čomukoľvek, čo koluje pod názvom „covid“, a
akýkoľvek zásah do ich imunity prostredníctvom vakcín im pravdepodobne spôsobí vážne zdravotné
problémy.

Záver
„Veľmi dôležité je, že všetci sú chránení,“ povedal Vanden Bossche o neočkovaných.

„Všetci sú chránení pred ťažkým ochorením a väčšina z nich je chránená aj pred miernym alebo
stredne ťažkým ochorením. Covid nie je chorobou zdravých ľudí,“ dodal.

„Ľudia, ktorí sú v dobrom zdravotnom stave, majú zdravý vrodený imunitný systém, ktorý si bez
problémov poradí s množstvom respiračných vírusov,“ uzavrel.
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